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DAGSORDEN

Rykke mødet i januar
Advents præmier/gaver
Planer for det nye år
Gennemgang af aftaledokument
Evt

NOTER

● Rykke mødet i januar

- Mødet i Januar ligger d. 1, dette rykkes til d. 8/1/25 kl. 19

● Advents præmier/gaver

- Nadia har doneret en bandana til den første advents
konkurrence. Nadia har andet hun kan donere, hvis vi ikke
finder andre præmier i tide.
Der snakkes om at kontakte forskellige virksomheder ift.
donation - der nævnes f.eks. Cotonshoppen og seleshoppen.
Hende Hundefotografen vil også gerne donere et shoot, dette vil
dog være den store præmie.
Der aftales også, at bestyrelsesmedlemmer ikke må deltage i
konkurrencer.
Hvis der ikke kommer svar fra nogen virksomhed inden søndag,
tager vi imod en kasse med hunde goder fra Nadia.
Og hvis der intet svar kommer fra en virksomhed, køber
foreningen noget som præmie til 3 søndag i advent.



● Planer for det nye år

- Der er stort ønske om at få lavet en kalender med billeder af

servicehunde. Nadia kommer til Sjælland og hvor der bliver

arrangeret et møde med andre fra bestyrelsen så der kan tages

billeder.

Kalenderen bliver en 2026 kalender.

Der foreslås at den skal sælges fra slut 2025 og gennem hele

2026. Nærmere detaljer aftales i det nye år.

Der foreslås, at vi tager inspiration fra andre og smider en

faktura med, så folk kan blive inspireret til at melde sig ind.

- Der spørges om vi ved noget om hvornår vi kan være med til at

påvirke en ny lovgivning. Vi ved ikke hvornår, men at det

påbegyndes i 2025.

Brigitte fra Konservative presser også meget på for at vi

bliver en del af forhandlingerne.

Der snakkes om at lave en liste over hvilke ting vi præcist vil

have, så Mathilde og Sebastian har noget at tage med ind på

Christiansborg og/eller sende til politikerne der er med til

forhandlingerne.

Dette bliver taget op på et møde i starten af næste år.

- Vi skal arbejde på noget reklame, bl.a for at få en bedre

rækkevidde/”komme mere ud”. Få ud hvem vi er, hvad vi gør. Det

bliver blandt andet at arbejde på SEO. Få flyers ud. Lave

reklamefilm og andet.

Da der blev oprettet en Google Business konto, kom der et

tilbud hvor foreningen kunne få 3000 kr til reklame fra Google.

Dette tilbud gennemgås i det nye år.

- Der skal laves en kalender over “Højtider” til SoMe posts, så

planlægning af opslag bliver bedre.

- Skal foreningen have en maskot? (Ikke levende)

Der foreslås ‘Service-Sofus’. Der laves en afstemning.

En animeret figur, som kan give en form for “tryghed”. En

maskot lidt ligesom Ulven Billy.

- Der skal vedtages et slogan. Der laves en afstemning i det nye

år. Dette bliver lavet på generalforsamlingen. Bestyrelsen

kommer frem til forslag senest februar.



- Få webshop op og køre.

Der mangler billeder af produkterne, hvilket ordnes hurtigst

muligt. Vi vil gerne have webshop op og køre, så vi bl.a kan

sælge t-shirts, trøjer og muleposer, og kommende kalender.

- Flere events.

● Gennemgang af aftaledokument

- Der gennemgås omskrivning af kontrakt med Peter Kock.
Peter Kock vil donere billeder og illustrationer, og være
"pressefotograf" til events.
Kontrakten godkendes af bestyrelsen. Mathilde sender den til
gennemgang af Peter.

● EVT

- Der skal til næste møde kigges på vedtægtsændringer, da banken
har nævnt nogle ting og forslag skal indsendes i slut januar.

- Der bliver forespurgt, at bestyrelsen skal underskrive en

tavshedserklæring for at beskytte medlemmerne. Mathilde

undersøger dette inden næste bestyrelsesmøde.

DER TAKKES FOR ET GODT MØDE


